

Drake & Scull

Date: 12/09/2018
Reference: CRO/B/FK/18/03
Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President
Chief Operation Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

التاريخ: 2018/09/12
المرجع: CRO/B/FK/18/03
سعادة / حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب الرئيس التنفيذي
الرئيس التنفيذي للعمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Statement by Drake & Scull
International PJSC (the "Company")**

**الموضوع: بيان من شركة دريك أند سكل إنترناشيونال
ش.م.ع ("الشركة")**

The Board of Directors of Drake & Scull International PJSC (the "Company") and its Executive Management would like to reiterate that it is exerting all its efforts and will continue to do so to safeguard the best interests of all its shareholders and to ensure the seamless operation of the Company and its continuity and financial results and the reflection on the return on shareholders' equity.

The Board of Directors would also like to note that the inclusion of an item relating to a special resolution to continue the operations of the Company in the General Assembly Agenda disclosed this morning 12/9/2018 is a mere legal requirement in accordance with the Articles of Association of the Company (Article 65) and Federal Law No. (2) of 2015 on Commercial Companies in the United Arab Emirates (Article 302) and is a procedural step that needs to be taken and doesn't mean that there is an intent to dissolve the Company prior to the expiry of its term.

يود مجلس إدارة شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع وإدارتها التنفيذية التأكيد على حرصهما على مصلحة جميع مساهمي الشركة وأنهم لن يتوانوا عن بذل جميع الجهود الممكنة بما يعود بالفائدة على سير عمليات الشركة واستمراريتها ونتائجها المالية وبالتالي العائد على حقوق المساهمين.

كما يود المجلس أن ينوه أن تضمنين جدول أعمال الجمعية العمومية الذي تم الإفصاح عنه صباح اليوم 12/9/2018 لقرار خاص لبحث استمرار الشركة في مباشرة نشاطها هو متطلب قانوني بحت حسب النظام الأساسي للشركة (المادة 65) والقانون الاتحادي رقم 2 لسنة 2015 بشأن الشركات التجارية لدولة الإمارات العربية المتحدة (المادة 302) وهي خطوة إجرائية لا بد من اتخاذها ولا تعني وجود نية لحل الشركة قبل الأجل المحدد لها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Sincerely Yours,

Feras Kalthoum
Chief Restructuring Officer
Drake & Scull International PJSC

فراس عبدالرحمن كالثوم
الرئيس التنفيذي لإعادة الهيكلة
دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع

